
Verslag Algemene ledenvergadering van de VWF 

datum:   woensdagavond 23 november 2022 
tijd:   20.00 uur met inloop vanaf 19.30 uur 
plaats:  Van der Valk, Burgemeester Rasterhofflaan 1, 8606 KZ in Sneek 

Aanwezig: 19 leden en tijdens agendapunt 4 waren Axel Posthumus en Jennie Tissingh van Windunie 
digitaal via Teams bij de vergadering aanwezig. 
1. Opening: Om 20.00 uur opent Halbe Klijnstra de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
Aangezien de groep niet al te groot is maken we er even een andere opstelling van.  
2. Mededelingen / ingekomen stukken: geen mededelingen en ingekomen stukken 
3. De notulen van de vergadering van 18-05-2022 zijn door de aanwezige leden goedgekeurd.  
4. Ontwikkelingen binnen Friesland: Propositie "Een Energiek en Zelfstandig Friesland". Halbe 
Klijnstra geeft uitleg over de ontwikkelingen binnen Friesland. Zoals we allemaal weten biedt de 
provincie geen kansen voor wind op land, er is alleen ruimte voor theoretische opschaling en er is een 
uitsterf beleid voor de Lagerwey’s. In de afgelopen 2 jaar zien we toch een kleine verschuiving. 
Dorpsmolens en kleine windturbines zijn wel weer mogelijk. In 2020 haakt VWF aan bij FFD werkgroep 
in Tzum met als doel ruimte te creëren voor opschaling dorpsmolens en gelederen sluiten voor 
energieopwekking in Friesland. Dit doet VWF samen met Coöp. Noorderwind, FFD, Windunie. 
Gezamenlijke visie en strategie ontwikkelen en samen Invloed op het concept RES-Fryslân uitoefenen. 
In dat zelfde jaar ontwikkelt Windunie via Energie Samen een Plan van Aanpak voor “Slimme Energie 
combinaties in de Regio”. Ook voor Friesland biedt zo'n aanpak perspectief omdat hier ook de netten 
tegen de limieten aanlopen. Op 1 december 2020 verwoordt Govert Geldof  de visie van onze Denktank 
en maakt er een filmpje van. De visie wordt positief  ontvangen. ”De spijker op de kop” met als resultaat 
in gesprek met twee gemeenten. SúdWest gaat aan de slag met Royal Haskoning en Waadhoeke blijft 
geïnteresseerd. Denktank wordt DOETANK duurzaam Friesland en via Us Koöperaasje is er ook invloed 
in RES Friesland. Dus dit zijn positieve bewegingen. Ons verhaal Windenergie wordt niks zonder 
mensenenergie. Wij refereren aan het “wij gevoel” door middel van lokale energie projecten. Dat willen 
we inbrengen in omgevingsvisies en partij programma's. Het geld lokaal laten circuleren en geen  cent 

naar Zweden. Hoe willen we dat doen? Energiehubs (verzamelplaats waar stroom vraag en aanbod bij 

elkaar komt) ontwikkelen. Verschillende vormen van opwekking combineren met opslag. Op plekken 
waar veel netcapaciteit is en waar  grote afnemers dichtbij zijn. Tijdens onze ALV van 18 mei hebben 
wij jullie leden al kort geïnformeerd over de ontwikkelingen. Op 15 maart 2023 zijn er verkiezingen 
Provinciale Staten. Partijen gaan bezig met nieuwe partij programma’s en moeten we nu in aktie komen. 
Windunie wil graag een Aanpak van Friesland maken. We hebben een droom die we willen uitvoeren 
met een beter perspectief halen uit de bestaande turbines en aansluitingen. Betaalbare en betrouwbare 
duurzame energie voor en door Friese burgers, bedrijven, overheden en agrariërs met behoudt van 
landschapskwaliteiten. We kunnen een bijdrage leveren aan de landbouwtransitie en daarbij is nodig 
regionaal maatwerk. Samen, flexibel en transparant waarbij iedereen meedoet. Geen eisen vooraf en 
samen ontwerpen en uitvoeren. Open gemeenschappelijk bedrijf: producenten, afnemers en 
dienstverlening in één bedrijf. Ondernemen en investeren met gesloten beurs tot GO van overheden. 
Daarna gezamenlijk investeren. Professioneel stappenplan door initiatiefnemers zie propositie en het 
plan door Windunie. Lokaal slimme combinaties maken van opwek, opslag, conversie en directe 
koppeling met afnemers. Lokale levering & participatie en met natuur inclusief. Gezamenlijk bedrijf met 
minimale deelname Windunie (10%, 200k). Waar staan we nu? Op dit moment wordt de propositie 
onder alle politieke partijen verspreid en vinden er gesprekken plaats met alle politieke partijen binnen 
Friesland. De eerste reacties zijn positief en we zullen de verkiezingen moeten afwachten voordat we 
verder kunnen gaan in de uitwerking. Dit wordt vervolgt in de volgende ALV.  
5.  Bestuursverkiezing: De periode van dhr. Wigle Sinnema loopt af, hij stelt zich weer herkiesbaar. 
Als bestuur zijn we daar blij mee ook ivm zijn bestuurlijke en politieke achtergrond. De vergadering is 
akkoord. Het bestuur draagt ook mevr. Anna Jongstra voor als nieuw bestuurslid. Anna stelt zich even 
voor. Haar ouders zijn ooit begonnen met een Lagerwey turbine en nu door de jaren heen staat er een 
V52. Ze wil graag meedenken, participeren en kijken naar mogelijkheden vanuit eigen belang naar een 
gezamenlijk belang. De vergadering is akkoord en wenst haar een goede bestuursperiode toe. Halbe 
geeft aan dat hij blij is met deze invulling en vraagt de vergadering om ook rond te kijken naar nieuwe 
bestuurders voor een volgend jaar. Halbe doet een oproep om het bestuur te versterken. Volgend jaar 
zijn Jan en Halbe die uit het bestuur treden. 
6. Begroting: Joazef Attema deelt de begroting uit en geeft een korte toelichting.  Aandacht voor post 
Windnieuws. Aangezien we daarmee in afronding zijn en er nog onduidelijkheid is geweest over de 
facturatie hebben we nog €4000,- gereserveerd. En als dat afgerond is dan zal de post Windnieuws van 
de begroting afgaan. Verder zullen de bestuurskosten iets omhoog gaan. Zie ook voorstel HR. Tot slot 



hebben we op dit moment een lopend proces inzake de ontwikkelingen binnen de provincie. Hier hebben 
we €10.000,- voor gereserveerd zodat we vanuit de VWF mee kunnen sturen in het proces. Dit valt 
onder het kopje samenwerking Fryslân en is ook onderdeel van FREON. 
7. Huishoudelijk reglement wordt toegelicht: vanuit het bestuur zijn er een paar aandachtspunten 
inzake het huishoudelijk reglement. Vergoeding bestuurders  van € 100 naar €180 per dagdeel 
verhogen. Het tarief is al heel lang gelijk gebleven en om ook de taken aantrekkelijk te maken voor 
nieuwe bestuurders is dit het voorstel. De vergadering is hierover akkoord en dat geldt ook voor de 
verhoging van de km-vergoeding. Dit ivm hogere brandstofprijzen. Voorstel is om de km vergoeding van 
0,18/km  naar 0,30/ km te verhogen. Verder stelt het bestuur aan de leden voor dat ze verzoeken vanuit 
de provincie krijgen voor lidmaatschap door bedrijven die een kleine windturbine hebben. Dit is een 
nieuwe doelgroep voor de vereniging en hoe hiermee te handelen. Voorstel vanuit de leden is om een 
nieuw voorstel uit te werken en dan in de volgende ALV in de vergadering op de agenda te zetten. Een 
nieuw lidmaatschap moet je toch wel aan vermogen koppelen. Voorstel is om voor de kleine turbines < 
20 mtr een contributie van €50,- te vragen. We zullen dan ook een voorstel moeten neerleggen over 
stemrecht. De leden in de zaal waren hierover wel duidelijk en positief gestemd. 
8. Rondvraag: geen rondvraag 
9. Sluiting: Halbe sluit vergadering af en nodigt de leden uit om nog even samen een borrel in de bar 
te drinken en wenst een ieder wel thuis. 
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